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INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

w imieniu mieszkańców miejscowości Pólko zwracam się z interpelacją dotyczącą kwestii 
podłączenia kanalizacji.

Stan faktyczny

Pólko nie zostało dotąd podłączone do kanalizacji. W dzisiejszych czasach stanowi to dla 
mieszkańców spore utrudnienie, natomiast dla Gminy sprawa ochrony środowiska, dbanie o ład 
przestrzenny i gospodarkę wodną należą do zadań podstawowych.

W związku z powyższym mam następujące pytania:

1. Czy Gmina Górzno podjęła jakiekolwiek działania w zakresie podłączenia kanalizacji we 
wspomnianej miejscowości lub ma jakieś plany w tym kierunku w perspektywie najbliższych 
pięciu lat? Jeśli podjęto działania albo przygotowano plany, prosiłbym o ich przybliżenie.

2. Jakie są możliwości poprawy istniejącego stanu rzeczy pozostające w gestii naszej Gminy, a 
jakie są możliwości wynikające ze współpracy z sąsiednią gminą Bartniczka oraz z władzami 
powiatu brodnickiego?

3. Jak wyglądałyby w przybliżeniu ramy czasowe tego rodzaju inwestycji (tj. jak długo trwa cały 
proces od podjęcia inicjatywy do jej faktycznej realizacji) i jakiego rzędu byłyby to koszty?

Będę wdzięczny za odpowiedź na powyższą interpelację. Jednocześnie deklaruję chęć wzięcia 
udziału w ewentualnych rozmowach w przedmiotowym zakresie z przedstawicielami sąsiedniej 
gminy Bartniczka oraz z władzami powiatowymi, jeśli mogłoby to pomóc w rozwiązaniu istniejącej 
sytuacji i poprawić jakość życia na Pólku.

Pytania

Z wyrazami szacunku,


